

介绍 INTRODUCTION

1Ch 代上 12:33

西布伦皮服。**能上降用各群兵器亦使**。 街位整齐。不蛀二心的旬显万人。

of Zebulun there were fifty thousand who went out to battle,

expertin war with all weapons of war, stouthearted men who could keep ranks;



1Sa 撒上 17:45

大卫对印制公人税 8 「你亲欢击战。是靠著刀枪和铜戟 8 我来**欢击你**。是**靠著万军之那和华的名**。 就是你所怒骂带领以色列军队的神。

Then David said to the Philistine, "You come to me with a sword, with a spear, and with a javeling But I come to you in the name of the LORD of hosts, the God of the armies of Israel, whom you have defied.

1. 現事地,精通于争战的兵器 EXPERT IN INSTRUMENTS OF WAR

Eph 弗 6:12

回我们带不是与属血气的争战 (原文作释较 8 下同)。 乃是与那些执政的。掌权的。 管辖这幽暗世界的。以及天宝属灵气的恶魔争战。

For we do not wrestle against flesh and blood, but against principalities, against powers, against the rulers of the darkness of this age, against spiritual hosts of wickedness in the heavenly places.

1. 骁勇善战,精通于争战的兵器

EXPERT IN INSTRUMENTS OF WAR

Heb 来 4:12

神的道是話發的。是有功效的。 此一切两刃的剑更快。 甚至魂与灵。骨节与骨髓。都能刺入。剖肝。 连心中的思念和且意都能辨明。

For the word of God is living and powerful, and sharper than any two-edged sword, piercing even to the division of soul and spirit, and of joints and marrow, and is a discerner of the thoughts and intents of the heart.

1. 骁勇善战,精通于争战的兵器

2Co 林后 10:4

我们**争战的兵器**求不**是属血气的**。 因是在弹面前钉能力。可以攻破坚固的营垒。

For the weapons of our warfare are not carnal but mighty in God for pulling down strongholds,

2. 他们知晓自己的身份(各尽真职) THEY KNEW THEIR IDENTITY (KEEPING RANK)

Jer 耶 1:5

程未够的造在腹中。我已晓得你 8 你未出母后。我**已分别你为圣** 8 我已现你作列国的先知。

"Before I formed you in the womb I knew you;
Before you were born (sandified you; (ordained you a prophet to the nations."

他们知晓自己的身份 (各尽其职)

HEY KNEWTHEIR IDENTITY (KEEPING RANK)

1Co 林前 12:11,18

可都是这位各员际运行。 随己意分给各人的。

排随自己的意思把肢体俱各要排在身上了。

But one and the same Spirit works all these things, distributing to each one individually as the wills. ...But now God has set the members, each one of them, in the body just as He pleased.

2. 他们知晓自己的身份(各尽其职) THEY KNEW THEIR IDENTITY (KEEPING RANK)

Isa 赛 30:21

你或自定或自忘。 你必听见後些有声音说 8 「这是正路。要你在其间。」

Your ears shall hear a word behind you, saying, "This is the way, walkin it,"
Whenever you turn to the right hand Or whenever you turn to the left.

3. FOCUSED

Luk 路 9:51

那餘級接上沿的巨子将到。他就定意向那路撒冷去。

Now it came to pass, when the time had come for Him to be received up, that Hesterdfastly set His face to go to Jerusalem,

3. 专注 FOCUSED

Jas 雅 1:8

在他一切所行的路上都没有定见。

he is a double-minded man, unstable in all his ways.

記憶 CONCLUSION: 修复的节期 SEASON OF RESTORATION!

1Sa 撒上 30:19

见题野众人所谓去的。 是珍太小。儿女。财物。 去迎都等回来。没有失整一个。

And nothing of theirs was lacking, either small or great, sons or daughters, spoil or anything which they had taken from them; David recovered all.

忌结 CONCLUSION: 修复的节期 SEASON OF RESTORATION!

Deu 申 28:13-14

你若听从耶和华你弗的战命。 就是我令目所吩咐你的。 遵守遵衍。不偏远方。也不随从事奉别神。 耶和华就必使你作首不作尾。但居上不居下。」

And the LORD will make you the head and not the tall;
you shall be above only; and not be beneath,
if you heed the commandments of the LORD your God,
which I command you today, and are careful to observe them.